
Záznam z 8. jednání Výboru pro rozvojové a investiční priority města Benešov nad 

Ploučnicí dne 22.11.2013 

Přítomni:   

Mgr. Petra Tojmarová, členka výboru 

 p. Radek Prášek, člen výboru 

 p. Filip Ušák, předseda výboru 

p. Ota Dračka, člen výboru 

p. Jan Polanský, člen výboru 

p. Lenka Sluková, vedoucí odboru FaP MÚ 

p. Zdeněk Přivřel, BBA, tajemník MÚ 

p. Zděnka Myšíková, členka výboru 

p. Jiří Zelený, člen výboru  

p. Ivan Neliba, člen výboru 

p. Karel Vrbický, místostarosta 

Bc. Karel Šohaj, tajemní výboru 

 

8.1 Paní  Sluková seznámila přítomné s přípravou rozpočtu města na rok 2014. 

8.2 Byla projednána nutnost projektové připravenosti pro žádání o dotace. 

8.3 Návrh na usnesení ZaM: 

„Zastupitelstvo schvaluje vyčlenit 500.000,- Kč v rozpočtu roku 2014 na vypracování 

projektových dokumentací pro revitalizaci sportovních areálů dle studie zpracované Ing. arch. 

Drdáckým, včetně městského koupaliště. Prioritou je hřiště u základní školy“ 

 

Příští jednání se uskuteční : dne 6. 12. 2013 od 8:30 hodin  

 

 

 

 

 


